



## RISE Africa session streams:

# Core Sessions

Add the Core Sessions stream to my calendar

Africa is the 21st century changemaker – global outcomes of sustainable urban development | Le continent Africain est un acteur du changement du 21e siècle - résultats mondiaux du développement urbain durable (2 hours)

Hosted by ICLEI Africa

24 May 2021 - 10:30 - 12:30

[REGISTER](#)

Shaping and owning African urban narratives through literature, art and movement building | Façonner et s'appropriier les récits urbains africains à travers la littérature, l'art et la construction de mouvements (2 hours)

Hosted by ICLEI Africa

25 May 2021 - 10:30 - 12:30

[REGISTER](#)

Building the future now – How our cities are pushing the boundaries of planning, governance, finance and technology | Construire l'avenir à présent - Comment nos villes repoussent les limites de la planification, de la gouvernance, de la finance et de la technologie (2 hours)

Hosted by ICLEI Africa

26 May 2021 - 10:30 - 12:30

[REGISTER](#)

Next Urban Champions\* - meet the innovators, practitioners and thinkers who are revolutionising African cities! | Les champions urbains du futur\* - rencontrez les innovateurs, les professionnels et les penseurs qui révolutionnent les villes africaines ! (2 hours)

27 May 2021 - 10:30 - 12:30

[REGISTER](#)

Celebrating our urban imaginaries: a joint reflection and commitment to action | Célébrer nos imaginaires urbains : Réflexion commune et engagement à l'action (2 hours)

28 May - 10:30 - 12:30

[REGISTER](#)

